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JEGYZŐKÖNYV 
 
Készült Kiszombor Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2014. március 5. 
napján 14 órai kezdettel megtartott rendkívüli nyílt üléséről. 
 
 
NAPIREND: 
14.00 
Rendelettervezet. Döntési javaslatok. 
- Az Önkormányzat 2013. évi költségvetéséről szóló 6/2013.(II. 27.) önkormányzati rendelet 
módosítása. 
- Az adósságkonszolidációban részt nem vett települési önkormányzatok fejlesztési 
támogatásáról szóló 10/2014.(II. 19.) BM rendelet alapján támogatási igény benyújtása. 
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Jegyzőkönyv 
 
Készült Kiszombor Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2014. március 5. 
napján 14 órai kezdettel megtartott rendkívüli nyílt üléséről. 
 
Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
 
Jelen vannak: Szegvári Ernőné polgármester, Bacsa György alpolgármester, Balázs Zoltán 
képviselő, Börcsökné Balázs Márta képviselő, Gazsi Gábor képviselő, Szekeres Krisztián 
képviselő 
 
Összesen: 6 fő 
 
Igazoltan távol van: Szirbik Imre képviselő 
 
Összesen: 1 fő 
 
Tanácskozási joggal részt vettek: Dr. Kárpáti Tibor jegyző, Szabóné Tamás Julianna 
közgazdasági csoportvezető 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Tisztelettel köszöntöm a képviselő-testület tagjait, jegyző 
urat! Megállapítom, hogy a képviselő-testület határozatképes számban jelen van, az ülést 
megnyitom. Javaslatot teszek a napirendre, a meghívó alapján. Van-e más javaslat? Aki 
egyetért a napirenddel, kérem, kézfeltartással jelezze. 
 
A képviselő-testület egyetértett, és 6 igen szavazattal meghozta 45/2014. számú határozatát. 
 
Tárgy: Napirend elfogadása 
 
45/2014.(III. 5.) KNÖT. h. 

HATÁROZAT 
 
Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2014. március 5-i 
rendkívüli nyilvános testületi ülés napirendjét az alábbiak szerint fogadja el: 
 
NAPIREND: 
14.00 
Rendelettervezet. Döntési javaslatok. 
- Az Önkormányzat 2013. évi költségvetéséről szóló 6/2013.(II. 27.) önkormányzati rendelet 
módosítása. 
- Az adósságkonszolidációban részt nem vett települési önkormányzatok fejlesztési 
támogatásáról szóló 10/2014.(II. 19.) BM rendelet alapján támogatási igény benyújtása. 
 
A határozatról értesül:  
- Szegvári Ernőné polgármester 
- Dr. Kárpáti Tibor jegyző 
- Irattár 
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Szegvári Ernőné polgármester: Nincs polgármesteri jelentés napirenden, de az 
ivóvízminőség-javító programról beszélnünk kell. A program kapcsán a legtöbb települési 
önkormányzat hozzájárult ahhoz, hogy bevezethető a belvízelveztő csatornába a mosóvíz. 
Kiszombor esetében nincs meg még a hozzájárulás. Feltételhez szeretném kötni a mosóvíz 
beeresztését. Műszaki tartalmat vizsgáljuk folyamatosan. Amit javasolni szeretnénk, vízjogi 
engedélyezéssel fog járni, nem tudom, mi lesz ennek a vége, de a projektet ez az egész 
akadályozza. A múltkor 30 m3-ről beszélt a tervező. Eddig írásos megkeresés a 
hozzájáruláshoz nem érkezett, csak az utakat érintően a rekonstrukcióhoz, azt meg is adtam, 
mert a hatáskör a polgármesternél van, de a vízzel kapcsolatban a hozzájárulást a testületnek 
kellene megadnia. Jelenleg már naponta 68 m3 vízről van szó. Ezt az okozta, hogy amikor az 
engedélyezések folytak, az ÁNTSZ megengedte, hogy valamennyi részét visszavezessék a 
mosatáshoz, a jelenlegi engedélyezési eljárásban nem lehet, mindet ki kell engedni. A 68 m3 
rendkívül sok. Itt volt a tervező, mondta, hogy beteszünk az árokba 15 cm átmérőjű 
műanyagvezetéket, és a szivattyú végignyomja a Vályogos-tóig. A Vályogosban nagyon jó 
lenne vízpótlásként, mert nem mérgező. Ha a csövet betesszük az árok aljába, leszűkítjük a 
keresztmetszetet, és baj lehet. Nem lehet tudni, mit szólna ehhez a vízügyi igazgatóság akkor, 
amikor beengedjük a Vályogosba és magas a vízszint. Magas vízszint esetén átengedjük a 
Csorba-laposi csatornába, onnan a Csipkési csatornába, majd átemelik a Marosba, kétszeres 
energiát használnak az átemelésekkel. Amikor vízhiány van, akkor nagyon jó, ha pótolni 
tudjuk. Akkor van baj, ha nagy a vízállás. Azt mondta a tervező, hogy próbálják átvinni a 
vasút és a 43-as út alatt a Mező utcáról, mert akkor bevezethető lenne a 43-as út melletti 
társulati csatornába, de az nagy feladat lenne, mivel át kell fúrni a 43-as út és a vasút alatt. 
Akkor viszont csak egyszer kellene átemelni a Marosba. Egyébként a nyáron ez a víz nagyon 
jó lenne a Vályogosba, csak műszaki megoldást találunk-e? A nyomócső lerakásához végig 
kell árkolni, lefektetni. Holnap ismét helyszíni bejárás lesz.  
 
Balázs Zoltán képviselő: A kétcolos csővel percenként 1.100 l vizet lehet kinyomni. Egy óra 
alatt ki lehetne nyomni ezt a mennyiségű vizet. Nem kell 15 cm-es cső. 
 
Szegvári Ernőné polgármester: A hosszt is figyelembe kell venni. 
 
Balázs Zoltán képviselő: Ennek nem kell nyomást csinálni, csak tolja maga előtt. A másik, 
hogy nagy felületű a Vályogos, rengeteg víz befolyik nagy esőzés után, akkor is ugyanúgy le 
kell engedni a vizet és kétszer átemelni, ha belefolyik a 68 m3, ha nem. 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Igaza van, vízgyűjtő. Ez most annyit jelent, hogy mindennap 
le kell engedni 68.000 l vizet. 
 
Balázs Zoltán képviselő: El fog párologni. 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Nyáron. Télen? Mikor belvíz van?  
 
Balázs Zoltán képviselő: 68 m3 víz semmi, összességében ekkora vízfelületre.  
 
Bacsa György alpolgármester: Ennyi elpárolog a Vályogosból. 
 
Szegvári Ernőné polgármester: El kell odáig jusson.  
 
Balázs Zoltán képviselő: Nekünk tűnik nagyon soknak a 68 m3, ez nem nagy mennyiségű víz 
egy ilyen nagy rendszerben.  
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Szegvári Ernőné polgármester: A Vályogosnak nem, de ezek a vízgyűjtő csatornák nem erre 
épültek. Ehhez hozzá kell számolni, amikor ömlik az eső. Voltak a Vályogosnál is olyan 
pillanatok, amikor kiöntött volna. 
 
/Szirbik Imre képviselő megérkezett, így a képviselő-testület 7 fővel folytatja munkáját./ 
 
Balázs Zoltán képviselő: Amúgy is engedni kell le, ha megy bele 68 m3 víz, ha nem. 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Egy időszakban engedni kell le. A többi időszakban viszont 
jól jönne ez a vízmennyiség. 
 
Gazsi Gábor képviselő: Nem tudok azzal egyetérteni, hogy ez nem egy kicsit szennyezett, ez 
többszörösen szennyezett lehet, mert egy napi vízmennyiségnek az összes szennye benne van. 
Lehet, nem mérgező, de az más dolog. Nem egyszerűbb lenne a vasúton egyszer átemelni, 
ugyanezzel a csővel az állomásig és a 43-as út alatt bele az árokba? 
 
Balázs Zoltán képviselő: Lehet, csak az út mellett kellene átvinni, vasút alatt nem kellene. 
 
Bacsa György alpolgármester: Ez ugyanolyan hosszú, mintha levisszük a Vályogosig. A 
Vályogosba nagyon jó lenne ez a vízmennyiség. 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Soknak találom a 68 m3-t naponta, amikor vizes időszak van. 
Ennek ráadásul költsége van. Ki kell hozni a föld alól ezt a vizet, kitermelést fog jelenteni. 
 
Bacsa György alpolgármester: Ki kell majd valakinek fizetnie az Alföldvíznek. Ezt nem fogja 
az Alföldvíz lenyelni.  
 
Szegvári Ernőné polgármester: Minden településen szinte. 
 
Bacsa György alpolgármester: Ezt a település lakói fogják kifizetni. Az biztos, hogy ezzel 
hatványozottan fog csökkeni a vízfogyasztás. 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Tájékoztatásul mondtam el. A hozzájárulás miatt lehet, 
rendkívüli testületi ülést kell majd tartani, nem akarom akadályozni a projektet.  
 
 
1. Napirend 
Rendelettervezetek. Döntési javaslatok. 
- Az adósságkonszolidációban részt nem vett települési önkormányzatok fejlesztési 
támogatásáról szóló 10/2014.(II. 19.) BM rendelet alapján támogatási igény benyújtása. 
Előadók: Szegvári Ernőné    Dr. Kárpáti Tibor 
       polgármester     jegyző 
 
/A költségbecslés főösszesítő a jegyzőkönyv 3. számú melléklete./ 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Az első döntési javaslat a BM rendelet alapján benyújtandó 
pályázat. Összeállítottuk, nagyon rövid idő volt rá. Remélem, hogy át fog futni, jó lesz. Két 
lehetőség van, ami nagy bajt okozhat, ha alacsonyra tervezzük, és hozzá kell még tenni, ha túl 
magasra tervezzük, és nem tudunk elszámolni, mert olcsóbban megy el a közbeszerzésen, 
akkor azt a különbözetet elveszítjük. Bele tettünk olyan eszközöket is, amit egyébként is meg 
akartunk vásárolni, mint a fogorvosi kezelőegység. Ha több az építés költsége, akkor azt 
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megvesszük önkormányzati forrásból, és be tudjuk mutatni, hogy megvásároltuk. Vannak 
számítógépek is betervezve, mert úgyis vásárolni kellene. Valahol többet betettünk, erre ki 
fogok térni. Először az építésről beszélnék. A polgármesteri hivatalnál van benne a 
közbeszerzés, műszaki ellenőrzés, költségvetés készítés és az építés költsége, ami összesen: 
31.056.486,- Ft.  
 
Dr. Kárpáti Tibor jegyző: A közbeszerzés összege csak a hivatalra vonatkozik vagy az 
összes többire is? 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Az összes többire is vonatkozik. A minisztérium munkatársa 
azt mondta, hogy az építési sorba tegyük bele. Azt is lehetne csinálni, hogy arányában 
mindegyikre az 1.800.000,- Ft-ot ráosztjuk. 
 
Dr. Kárpáti Tibor jegyző: Amikor építésről beszélünk, akkor az összes egyben lesz kiírva? 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Egyben lesz kiírva. Arról is beszéltünk, hogy lehetne 
részajánlatokat adni, de az nem lenne jó. Egyben kell kiírni, mert lehet, az egyik épületnél 
keveset terveztünk, a másiknál sokat. Ha külön írjuk ki, akkor lehet, a hivatalra nagyobb 
összegű ajánlatot adnak, a másiknál megmaradna pénz és az gondot okozna. Ez egy 
részletkérdés, ha megkapjuk a támogatást, a közbeszerzési kiírásról úgyis a testületnek kell 
döntenie. A polgármesteri hivatal építési költségei között szerepel a házasságkötő terem 
aljzatkiszedése, dörken lemez a falakra, mivel lebontják a jelenlegi burkolatot és alatta tiszta 
víz a fal, arra lehet visszajavítani és a vízszigetelés. Belekerült a teremben lévő ablakok és 
ajtók cseréje, a hivatali folyosó ablakainak cseréje. Benne van a terem elektromos hálózatának 
felújítása, viszonylag magasabb összeggel, mert szép világítást kellene kialakítani. Amikor 
írjuk ki, a részletszabályoknál erre figyelemmel kell lenni, ezt külön el kell készíttetni, a 
jelenlegi költségvetés nem alkalmas arra, hogy erre árajánlatot adjanak. Benne van az 
épületnek a fűtéskorszerűsítése, mert jelenleg konvektoros fűtés van. Sajnos nem egy 
megújuló energiára épülő, hanem gázkazánra, egy kazánról, külön szakaszolva. Hőszigetelés 
is benne van. Magas összegeket hoztak ki, még magasabbakat is, abból szedtünk le. Bele 
tettük a házasságkötő terem hangosítását 500.000,- Ft összegben, 70 db széket, 4 db puffot, 
összesen 2.200.000,- Ft. Terveztünk a hivatalba 15 db szék vásárlását 400.000,- Ft összegben. 
Függönyt, szőnyeget 2.000.000,- Ft-ért. Szekrényt 4 db-ot, számítógépet 4 db-ot írtunk a 
hivatalra, ez nem volt benne az eredeti költségvetésünkben. Összesen 5.900.000,- Ft, ami 
eszközbeszerzést érint. Kulturális tevékenység, könyvtár esetében: aljzatkiszedés, szigetelés 
és falszigetelés, elektromos hálózat felújítása, fűtéskorszerűsítés, hőszigetelés és nyílászáró-
csere. A művelődési háznál benne van a fűtéskorszerűsítés, úgy, hogy a hőlégbefúvós is ki 
lenne cseréve egy 34 kW-os kazánra, illetve két kisebb kazánra, új radiátorokra. Tető, 
villámhárító, nyílászáró-csere és külső hőszigetelés van benne. Fa ajtók és ablakok lesznek, 
mert a műemlékvédelem ezt engedélyezi. Eszközbeszerzés a művelődési ház részére: 1 db 
számítógép. A szociális tevékenységnél az idősek otthonára vonatkozóan: nyílászáró-csere és 
hőszigetelés. Eszközbeszerzésben benne van a fogorvosi kezelőegység, 3 db számítógép, ezek 
benne vannak egyébként a költségvetésükben is. A bölcsődét kértük, hogy írják össze, milyen 
bútorokra lenne szükségük. 1.379.000,- Ft értékben belekerült: fektető, tároló szekrény 2 db, 
60.000,- Ft darabja; játéktároló polc 3 db, 22.000,- Ft darabja; fali szekrény 8 db, 22.000,- Ft 
darabja; térelválasztó szekrény 2 db, 35.000,- Ft darabja; gondozónői asztal 2 db, 25.000,- Ft 
darabja; szőnyeg 2 db, 50.000,- Ft darabja. A fürdőszobába pelenkázó 1 db 30.000,- Ft, fali 
szekrény 2 db, 30.000,- Ft darabja. Az átadóba pelenkázó 1 db, 30.000,- Ft, öltőző szekrény 
26 db, 7.000,- Ft/fő 182.000,- Ft. A konyhába tálaló kocsi 2 db, 50.000,- Ft darabja; szekrény 
fehér mosogatóba 1 db 35.000,- Ft; edénytároló szekrény 1 db 60.000,- Ft. Ebédlőbe asztal 1 
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db 50.000,- Ft; szék 25 db, 10.000,- Ft darabja, ezek gyermek székek. A könyvtárnál benne 
van a WC akadálymentesítése is. Összejött a 112 millió Ft. Bízunk benne, hogy 
körültekintően csinálták és nem lesz nagy eltérés. Azt nem tudjuk, hogy a közbeszerzés során 
milyen árajánlatokat fogunk kapni. Közbeszerzési eljárást kell lefolytatnunk, úgy gondolom, 
hogy a fogorvosi gépre és eszközökre nem kell, csak az építésre. Egy dolog nem került bele, a 
kiülő, mert ha belekerül az építésbe és a nagy közbeszerzésen belül csinálják, nem biztos, 
hogy megfelelő minőségben készülne el. Nem arról van szó, hogy más nem jól csinálná meg, 
de ki tudja, mennyiért. A másik, hogy nagyon jól össze van szedve, árazva, érdemes lenne 
külön Panyor úrral megcsináltatni. Ezen a nagy beruházáson belül biztos, hogy a kiülővel 
foglalkoznának a legkevesebbet, ezt már tapasztaltuk. Március 24-én vagy 25-én döntenek 
ebben az ügyben, utána indítjuk a közbeszerzést. Elő kell készíteni, áraztatni kell, az egészet 
át kell dolgozni. Ennyit tudtunk összeállítani. 
 
Gazsi Gábor képviselő: Nagyon szép. 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Köszönjük. Kérdés, észrevétel, vélemény? 
 
Szekeres Krisztián képviselő: A terveket csatolni kell? 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Nem. Ha kérni kell hozzá, hogy engedélyköteles-e, akkor 
biztos ki fogják adni, hogy nem. Esetleg a művelődési háznál a tető, mert Lindab kerülne 
felhelyezésre. Először a tervező cserépre gondolt, de a cserépnek a súlya nagyobb, mint a 
hullámpaláé és a Lindabé, és ha ráterhelünk a falra, nem volt terhelve, lehet elbírná, de biztos 
valamiféle falmozgásokat indítana el. Ugyanígy, ha valaki a cseréptetős házát átrakja 
Lindabra, ugyanúgy elkezd repedezni a fal, mert felkönnyítette. Most Lindabban 
gondolkodunk, utána majd látjuk, amikor a konkrét kivitelezésre kerül a sor, jönnek még 
tervezők, ezzel foglalkozni fogunk, hogy mi legyen a megoldás. Ezt áraztatni kell, konkrét, 
korrekt felméréseket kell csinálni és árazatlan költségvetést. A hivatalban is mértek, voltak 
tervek. Kérdés? Aki egyetért, hogy 112 millió Ft összegre adjuk be a támogatási igényt, 
kérem, kézfeltartással jelezze. 
 
A képviselő-testület egyetértett, és 7 igen szavazattal meghozta 46/2014. számú határozatát. 
 
Tárgy: Az adósságkonszolidációban részt nem vett települési önkormányzatok fejlesztési 
támogatásáról szóló 10/2014.(II. 19.) BM rendelet alapján támogatási igény benyújtása 
 
46/2014.(III. 5.) KNÖT. h 

HATÁROZAT 
 

Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta az 
adósságkonszolidációban részt nem vett települési önkormányzatok fejlesztési támogatásáról 
szóló 10/2014.(II. 19.) BM rendelet (a továbbiakban: BM rendelet) alapján támogatási igény 
benyújtása tárgyú előterjesztést és az alábbi döntést hozta: 
 
Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a BM rendelet alapján 
biztosított támogatási igényét a BM rendelet 2. § (1) bekezdés d) pontjában meghatározott 
célterületre, önkormányzati tulajdonban lévő épületek felújítására, fejlesztésére, energetikai 
korszerűsítésére vonatkozóan kívánja benyújtani az alábbi önkormányzati tulajdonú 
épületekkel kapcsolatban: 
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- Polgármesteri Hivatal (Kiszombor, Nagyszentmiklósi u. 8.) – a BM. rendelet 2. § (1) 

bekezdés da) pontja alapján (igazgatási tevékenység), 
- KSZGYI Kiszombor, Óbébai u. 11. szám alatti épülete – a BM. rendelet 2. § (1) 

bekezdés dd) pontja alapján (szociális feladatellátás), 
- Ady Endre Művelődési Ház (Kiszombor, Szegedi u. 13.) - a BM. rendelet 2. § (1) 

bekezdés dc) pontja alapján (kulturális tevékenység), 
- Közművelődési Könyvtár (Kiszombor, Szegedi u. 2.) - a BM. rendelet 2. § (1) 

bekezdés dc) pontja alapján (kulturális tevékenység). 
 
Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete támogatási igényét a BM 
rendelet 3. § (1) bekezdés g) pontjában meghatározott mértékű, 112 millió Ft összegű 
támogatásra nyújtja be. 
 
A támogatási igény tervezett költségvetését a jelen határozat melléklete tartalmazza. 
 
A határozatról értesül: 
- Szegvári Ernőné polgármester 
- Dr. Kárpáti Tibor jegyző 
- Polgármesteri Hivatal Közgazdasági Csoport 
- Irattár 
 
 
- Az Önkormányzat 2013. évi költségvetéséről szóló 6/2013.(II. 27.) önkormányzati 
rendelet módosítása. 
Előadók: Szegvári Ernőné    Dr. Kárpáti Tibor 
       polgármester     jegyző 
 
/A rendelet-tervezet, a hatásvizsgálati lap és az indokolás a jegyzőkönyv 4. számú melléklete./ 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Költségvetési rendeletet kellene módosítani. Átadom a szót a 
közgazdasági csoportvezetőnek. 
 
Szabóné Tamás Julianna közgazdasági csoportvezető: Az egyeztetések során kiderült, hogy 
a rendszeres gyermekvédelmi kedvezményben részesülő gyerekek után járó Erzsébet-utalvány 
fedezete nem átvett pénzeszköz, hanem központi előirányzat, ezért szükséges átvinni az 
előirányzatot, mert másik soron van és a módosított előirányzatnak a teljesítéssel egyeznie 
kell. Az általános tartalék nő 1.000,- Ft-tal, így a költségvetési főösszeg 657.518 e Ft-ra 
változik. 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Kérdés? Aki egyetért a költségvetési rendelet módosításával, 
kérem, kézfeltartással jelezze. 
 
A képviselő-testület egyetértett, és 7 igen szavazattal megalkotta 7/2014. önkormányzati 
rendeletét. 
 

Kiszombor Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
7/2014. (III. 6.) önkormányzati rendelete 

az Önkormányzat 2013. évi költségvetéséről szóló 6/2013.(II. 27.) önkormányzati 
rendelet módosításáról 
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Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk 
(2) bekezdésében meghatározott eredeti jogalkotói hatáskörben, az Alaptörvény 32. cikk 
(1) bekezdés f) pontjában meghatározott feladatkörében eljárva a következőket rendeli 
el: 

1. § 
 

Az Önkormányzat 2013. évi költségvetéséről szóló 6/2013.(II. 27.) önkormányzati rendelet (a 
továbbiakban: R.) 2. melléklete az alábbiak szerint változik: 
 

Működési célú támogatásértékű bevétel fejezeti kezelés csökken      2.952 e Ft 
Központi költségvetési támogatás nő        2.953 e Ft 
 
Így a költségvetési főösszeg 657.518 e Ft-ra változik. 

 
2. § 

 
Az R. 3/8. melléklet 17. alcíme az alábbiak szerint változik: 
 

Tartalék feladatonkénti megosztása változik: 
2. Általános tartalék nő                1 e Ft 

 
3. § 

 
Ez a rendelet 2013. december 31-én lép hatályba. 
 

Szegvári Ernőné sk.      Dr. Kárpáti Tibor sk. 
    polgármester       jegyző 

 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Beszéltük jegyző úrral, hogy mikor legyen a falugyűlés. 
Március végén kellene, de nem hinném, hogy a helyi politikát össze kellene keverni a nagy 
politikával. Úgy gondolom, hogy sokan eljönnének. Bizonyos pártoknak van olyan 
elképzelésük, hogy minek a csatorna, miért nem az ivóvizet csináltuk. Abban a pillanatban a 
csatornázás, a helyi kérdés átmenne, átpolitizálódna a nagy politikába. Úgy gondolom, nem 
kellene ennek magunkat kitenni. Vége lenne a választásnak, és áprilisban tartanánk 
falugyűlést. A falugyűlést lehetne jó értelemben és rossz értelemben kampány célra használni. 
Arra alkalmas, hogy a falugyűlés kampánycélú rendezvénnyé válik akaratunkon kívül, ezt 
szerintem, nem szeretnénk. Aki egyetért, hogy április hónapban legyen a falugyűlés, kérem, 
kézfeltartással jelezze. 
 
A képviselő-testület egyetértett, és 7 igen szavazattal meghozta 47/2014. számú határozatát. 
 
Tárgy: A 2014. évi falugyűlés időpontjának meghatározása 
 
47/2014.(III. 5.) KNÖT. h. 

HATÁROZAT 
 
Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a 2014. évi 
falugyűlés időpontjának meghatározása tárgyú előterjesztést és az alábbi döntést hozta: 
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Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete akként határoz, hogy a 2014. 
évi falugyűlést április hónapban tartja meg. 
 
A határozatról értesül:  
- Szegvári Ernőné polgármester 
- Dr. Kárpáti Tibor jegyző 
- Irattár 
 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Tisztelt Képviselő-testület! Egyéb kérdés, észrevétel? 
Amennyiben nincs, köszönöm a megjelenést, a mai testületi ülést bezárom. 
 

Kmf. 
 
 

Szegvári Ernőné          Dr. Kárpáti Tibor 
   polgármester                 jegyző 
 


